
 
 

 

Schriftelijke vraag gesteld door de heer Hacken: Factuurfraude. 

 

 

Deze mail om te herinneren aan datgene waar het College zich toe verbonden heeft naar 

aanleiding van de laatste gemeenteraad (28.05.2019): 

 

- verduidelijkingen in verband met punt 13 van de Raad (Factuurfraude): hoeveel werd 

er ontstolen/verduisterd, door hoeveel personen, ... 

 

 

Antwoord van de heer Ouartassi: 

 

Dankzij de waakzaamheid van het personeel van de Dienst Financiën werd er tot op heden 

geen enkel bedrag gestort op een financiële rekening die niet aan de leveranciers toebehoorde. 

Tot nu toe zijn er enkel pogingen tot factuurfraude geweest – niet enkel in Vorst, maar ook 

in tal van andere gemeenten. 

Belfius heeft alle gemeenten gesuggereerd een proces vast te leggen in het kader van de 

interne controle met betrekking tot de financiële rekeningen van de leveranciers. 

 

 

 

 


